

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED ③

GATT/CP.3/59.
26 July 1949

ORIGINAL : ENGLISH

CONTRACTING PARTIES

Third Session

Statement by the Delegation of Cuba on Margins
of Preference initiated in Annecy

There is being circulated separately a Statement by the Delegation of Cuba on Margins of Preference initiated in Annecy.

In submitting this Statement the Delegation of Cuba has requested that the question be discussed at an early meeting of the Contracting Parties in connection with item 3 of the Agenda. It is therefore proposed that the matter be considered by the Contracting Parties at a meeting to be arranged later this week, probably on the afternoon of Friday, 29 July.

Note: One copy of the Statement of the Delegation of Cuba has been distributed to each Contracting Party.

PARTIES CONTRACTANTES

Troisième session

Exposé de la délégation de Cuba concernant les marges
de préférence instituées à Annecy.

Le texte d'un exposé de la délégation de Cuba concernant les marges de préférence instituées à Annecy est distribué dans un document distinct.

En présentant cet exposé, la délégation de Cuba a demandé que la question soit discutée lors d'une prochaine séance des Parties Contractantes en liaison avec le point 3 de l'ordre du jour. On propose en conséquence que les Parties Contractantes examinent la question lors d'une réunion qui aurait lieu à la fin de cette semaine, probablement dans l'après-midi du vendredi 29 juillet.

Note: Il a été distribué à chacune des Parties Contractantes un exemplaire de l'exposé de la délégation de Cuba.

